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Jegyzőkönyv 

elnökségi ülés – 2022. február 8. 

 

Időpont: 2022. február 8. kedd 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok: 

1. Szabályzatok 
2. Nemzetközi versenyek 

a. Budapest Open 
b. Szlovák Open kiutazás támogatása 

3. Fegyelmi ügy (Steel Nemzeti Csapatbajnokság III. osztály) 
4. Kérelmek 
5. Egyebek 
6. Személyi kérdések (zárt ülés) 

 
Jelen vannak: 

 Balázs Gábor 

 Molnár László 

 Kövesdi Andrea 

 Harsányi Enikő 

 Takács Zoltán 

 Csóka András 

 Kurucz Tamás 

 Mihályi András 

 Takácsné Fekete Franciska 

 Morva-Takács Vivien Anett 

Szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

Elnök úr javasolta a Szabályzatok elfogadását és zárt ülésen a Személyi kérdéseket vegye fel az 
Elnökség napirendre és fogadja el a módosított napirendet. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

16/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség fölvette a napirendre a Szabályzatok elfogadását és a személyi kérdéseket és elfogadta a 
módosított napirendet. 

1. napirendi pont: Szabályzatok 

A mai napon írásban körbe lettek küldve az Elnökség tagjainak, az ÁSZ ellenőrzés kapcsán merült föl az 
igény a szabályzatok pótlására. 

http://www.magyardarts.hu/


Elnök úr röviden ismertette a Támogatások elkülönített nyilvántartására vonatkozó részletes belső 
szabályozás dokumentumot, majd felkérte az Elnökséget annak elfogadására. Ezt követően az 
Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

17/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta a Támogatások elkülönített nyilvántartására vonatkozó részletes belső 
szabályozás dokumentumot. 

Elnök úr ismertette a Számlarend és számlatükör dokumentum lényegét, majd felkérte az Elnökséget 
annak elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

18/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta a Számlarend és számlatükör dokumentumot. 

Elnök úr ismertette a Számviteli politika szabályzat tartalmát, majd felkérte az Elnökséget annak 
elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

19/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta a ... 

Elnök úr ismertette a Pénzkezelési szabályzatot, majd felkérte az Elnökséget annak elfogadására. Ezt 
követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

20/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta a Pénzkezelési szabályzatot. 

2. napirendi pont: Nemzetközi versenyek 

a) Budapest Open 

Enikő írt kiírást hozzá, melyet még a paradarts versenyszámmal bővítve véglegesíteni kell. 

Elnök úr röviden beszámolt a nemzetközi versenyekkel kapcsolatos várható támogatásokról, 
költségvetési előreláthatóságáról. Harsányi Enikő pár szóban kiegészítette az elmondottakat. 

18:28 Tekauer Norbert csatlakozott a híváshoz, szavazati joggal rendelkezők száma 7 fő 

Elnök úr javasolta, hogy a verseny sorsolás ügyében legyen előzetes írásbeli egyeztetés Nick Rolls-szal. 

b) Szlovák Open 

18:35 Orosz András csatlakozott a híváshoz. 

Elnök úr elmondta, hogy a támogatások bizonytalansága miatt kisebb kerettel utaznánk a környező 
régiós pontszerző versenyekre, mint tavaly. Előterjesztette 5 fő támogatását, 250.000 Ft (150.000 
közvetlenül és 50-50.000 egyesületen keresztül) nagyságrendben, majd felkérte az Elnökséget ennek 
elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

21/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta az előterjesztett Szlovák Open részvételi támogatást 250.000 összegben. 

Az Ifjúsági oldalon az az előterjesztés született, hogy 6 főig maximum 30.000 Ft/fő összegben támogat 
a szövetség versenyzőket, amennyiben összeáll egy megfelelő nemzetközi mezőny. Ezen okból írásbeli 
határozat születik majd a mezőny kialakulása után. 



Elnök úr kiemelte, hogy csak olyan embert tudunk támogatni, aki oltással rendelkezik, mert oltás 
hiányban helyszíni tesztre kötelesek a résztvevők és pozitív teszt esetén nem tudjuk megoldani a 
hazajuttatását. 

3. napirendi pont: Fegyelmi ügy (Steel Nemzeti Csapatbajnokság III. osztály) 

Elnök úr ismertette az alkoholtilalommal és öltözködéssel kapcsolatos tapasztalatokat, majd 
beszámolt a fegyelmi ügy körülményeiről. 

4. Kérelmek 

Tar Béla: A 2022 január 30-án hozott határozatukban hozott ítéletüket, ami a Magyar Darts Szövetség 
nemzeti csapat bajnokságának harmadosztályú 17. csoportjában szereplő klubunk ötös csapatára 
vonatkozik, melyben az első forduló mérkőzéseinek eredményeit törli és 9-0 arányban 2-0 leg 
arányokkal a csoportban résztvevő másik négy résztvevő csapat javára, mint győzelem írja jóvá, ezt a 
határozatot kérjük vonják vissza. 

Az elnökség hosszasan vitatta, hogy mi lenne a megfelelő döntés a kérdésben. 

Előterjesztés: a versenyző tekintetében a kizárás jogerős. A csapat pontjai tekintetében a versenyen 
elért eredmények az érvényesek. 

6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

22/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta Elnök úr előterjesztését a Smile DC kérelme ügyében, melynek értelmében a 
versenyző kizárása jogerős. A csapat pontjai tekintetében a versenyen elért eredmények az 
érvényesek. 

Előterjesztés: CSB kiírás azzal módosuljon, hogy amennyiben egy játékos alkohol vagy doppingvétség 
miatt kizárásra kerül, úgy csapata az aznapi összes mérkőzést elvesztette, azaz ezeket a vétlen 
csapatok részére 9:0 arányban 2-0 (elsőosztályban 1-0) legarányban kell jóváírni. 

6 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

23/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elfogadta a versenykiírások módosítását az alábbiakkal: amennyiben egy játékos alkohol 
vagy doppingvétség miatt kizárásra kerül, úgy csapata az aznapi összes mérkőzést elvesztette, azaz 
ezeket a vétlen csapatok részére 9:0 arányban 2-0 (elsőosztályban 1-0) legarányban kell jóváírni. 

PSC: Azzal a tiszteletteljes kéréssel fordulnánk az elnökséghez, hogy a jóval az átigazolási időszak vége 
előtt elinditott de sajnos később befizetett átigazolási díj miatt engedélyezzék Kővári Gergely 
átigazolását egyesületünkbe. Játékosnak annyira megromlott a kapcsolata régi klubjával, hogy 
nincsennek beszélő viszonyban, így esetleges nemleges válasszuk egyenlő lenne a játékos egyéves 
eltiltásával. Nem Játszana nálunk egyik csapatban sem csak egyéni versenyeken indulna. 

Elnök úr ismertette saját egyeztetését a Club 501 vezetőjével, Kövesdi Andrea saját véleményét 
hozzáfűzte. Ezt követően az Elnökség 

3 igen, 4 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

24/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elutasította a PSC kérelmét. 

DEAC: A WDF pontszerzési lehetőséget nyújtó Szlovák Opennel egyszerre tervezett Utánpótlás 
fordulót elnapolni szíveskedjenek. 

Elnök úr, Kovács István és Molnár László összefoglalta, hogy nem tartják indokoltnak az áthelyezést, 
mert jelenleg nem állt össze egy nemzetközileg erős ifjúsági mezőny Szlovákiában, hogy megérje 
nemzetközi tapasztalatért kiutazni. Ezt követően az Elnökség 



0 igen, 7 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

25/2022.II.08 EH számú határozatot 
Az Elnökség elutasította a DEAC kérelmét. 

5. Egyebek 

Harsányi Enikő ismertette, hogy a WDF javasolta az Ifjúsági Európa bajnokság bővítését nem csak 
európai országokra, mivel a többi régióban nincsen ilyen jellegű verseny.  

Elnök úr javasolta, hogy egy U21-es és U14-es EB-t terjesszünk elő az Ifjúsági EB-vel párhuzamosan a 
WDF-nek, melyek legyen kibővítve nem csak Európára. 

6. Személyi kérdések 

Elnök úr röviden beszámolt róla, hogy Morva-Takács Vivien Anett adminisztrátori munkakörében 
felmondott, február 25-i távozásával át fog alakulni a munkarend, és vázolta elképzelését erre 
vonatkozóan. 

Ismertette, hogy a korábban már említettek szerint egy külön nemzetközi versenyiroda működne, 
melyet Bodó Balázs diákmunkában, félállásban vinne el. A megállapodás egyelőre az Ifi EB-ig szólna. 
Ismertette, hogy a nemzetközi versenyiroda feladata lenne a hazai rendezésű nemzetközi 
versenyekkel kapcsolatos kommunikáció, sajtótájékoztató szervezésében való közreműködés, 
szállással, transzferrel, helyszínnel és étkezéssel kapcsolatos ügyintézés, külföldi versenyekre való 
utazással kapcsolatos ügyintézés . Feladatát Elnök úr és Harsányi Enikő irányításával végezné és 
beszámolási kötelezettséggel tartozna a főtitkárnak. Havi 120.000 Ft lenne a bérezése, ezen felül a 
diákszövetkezet díját kellene megfizetni. 

Irodai munka átszervezése kapcsán Elnök úr elmondta, hogy a pénzügyi adminisztrációra lenne 
javaslata, melyről most nem kell dönteni, ez külső szolgáltatón keresztül történne, nem alkalmazotti 
státuszban. 

A kieső irodai feladatokra javasolta felvenni Veress Grétát főállású alkalmazottként. Szintén 
ismertette, hogy a főtitkár bérezése maradna havi nettó 300.000 Ft, míg a két irodai alkalmazott bére 
havi nettó 240.000 Ft lenne. 

Az Elnökség hosszasan kivesézte az elhangzottakat, elmondták véleményüket új alkalmazottak 
felvételének szükségességéről. Az Elnökség felhatalmazta Elnök urat a további lépések megtételére 
személyi kérdésekben. 

21:27 Jegyzőkönyv lezárva. 

k.m.f. 

 .............................................................   ............................................................  

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 


